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Calculatie van Zilveren Kruis kan ook voor andere doelen nuttig zijn.

En andersom: Hun kracht mbt data analytics op dit soort punten (ook voor andere e-health toepassingen en ook van andere

zorgverzekeraars) moeten we wellicht vaker benutten bij ‘borging van de opschaling’?

Van: 5.1.2e

Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 12:38

@zilverenkruis.nl>

SEI0: revi. i
@minvws.n>IE

Onderwerp: RE: Schatting naar de vraag naar tablets/telefoons t.b.v. beeldschermzorg de komende 6-8 weken

paoIEEE

Dank. Super(snel).

BEN Ee=amelen alle input en hebben erna wellicht vervolgvragen.

Enkele eerste van mijn kant voor nu:

- Lees ik het goed dat dit landelijke schattingen zijn en (dus) niet alleen voor ZK leden/verzekerden?
-Welke rol zien jullie zelf bij levering van tablets aan de doelgroep (via zorgaanbieders) in *ZK-regio‘s’?

Misschien onderwerp om apart een keer over te bellen/af te stemmen:

- Welke rol pakken jullie ook om de proceskant en structurele adoptie bij zorgaanbieders voor nu en straks te borgen?

Of zoals het in het FD zegt: "Met hardware alleen heb je nog geen digitale zorg. We moeten niet een bak technologie
over de markt uitstorten en niet goed nadenken over de processen die dat moeten ondersteunen. Dat vind ik wel een risico.’

https://fd.nl/ondernemen/1339493/zorg-ineens-over-op-digitale-hulpverlening-vraag-naar-tablets-door-het-dak

Nogmaals dank en groet,

Dubbel
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